
Referat 

Styremøte KBHL 2025-01-14 

 

Møtedeltakere: Håvard Nilsen, Ståle Nilsen, Svein Rune Berge, Tor Martin Aabol.  
Tom Knudsen (varamedlem for Jon R Hanssen). 
Referent: Tor Martin Aabol 
Inviterte gjester:  
Fravær: Jon R Hansen, Ingebjørg Næs (Varamedlem) 
Sted: Teams 
Rød tekst = oppgaver og oppdatering av gamle saker. 
 

Tema /sak Innehold Ansvar Frist 

Økonomi Pr nå har 314 hytteeiere betalt inn løypebidrag. Det bedre 

seg, men det er langt igjen for komme opp på fjorårets 

nivå. Pr 15.01 i fjor var vi allerede på 390 hytteeiere og 13 

andre som allerede hadde betalt. 

Tom foreslo å se om det mulig å kreve inn løypeavgift 

sammen med veiavgiften (fremdeles frivillig). Vi inviterer 

formannen i Veilaget til neste møte.  

  

Avtale med 
Kyrkjebygdheia 
AS om 
løypekjøring  

Inngått avtale med Kyrkjebygdheia løper videre. Avtalt 

fastpris for 2024-25 sesongen, ble på styremøte 6/9 avtalt 

til 537.500, - 

Håvard sørger for at Halvor signerer.  

  

Rammer for 
kjøring med 
Scooter 

Håvard viste kart (se bilde på side 2 i referatet) med løyper 

og yttergrenser for hvor Scooterlaget skal kjøre løyper 

kommende vinter (sorte linjer).  

Håvard sender kart over løyper som skal kjøres med scooter 

til Bjørn som legger det ut på hjemmesiden. 

Håvard legger i etterkant melding på FB med link til kartet 

på hjemmesiden. 

 
 
Håvard 

 

Sommerløyper Svein Rune sa ja til å overta oppgaven som ansvarlig fra 

sommerløyper. Arne Jørgen deltar på neste styremøte og 

informerer om status på hva som er gjort og hva som bør 

gjøres. Han har også sagt seg villig til å bidra med 

oppgaver. 

Svein Rune foreslår gapahuk ved Homtjønna øst for 

milløypa ved nedkjøring til Krokbekk. 

 

Arne Jørgen har meldt avbud og deltar på neste møte i ??. 

  

Vinterløyper Hele løypenettet er nå pakket med hjelp av scooter. Det er 

satt spor på milløypa og fra Holmvatn til Sylvtjønn og forbi 

 
 
 
 

 



 

Tema /sak Innehold Ansvar Frist 

 

  

Etter mildværet må vi være forsiktig med løypemaskin for å 

ikke ødelegge sålen. 

Vi starter planlegging av en barket rundløype på Langemyr 

som kan kjøres med lite snø. Tom foreslår trase og tar 

dialog med grunneiere. 

Ståle rydder rundløype på Stemtjønn og løypa pakkes med 

scooter. Når det er klart legges det ut melding på FB og 

hjemmeside. 

 
 
 
 
Tom 
 
 
 
Ståle 

Matrikkel
nr.  NAVN Andel 

Sommer
-Vinter Område 

4030-
12/5           

PUTTEKÅS SVERRE          1/1         SV 

Langemyr. Parti på begge sider av Heivegen fra 
avkjøring Sylvtjønn, neste til avkjøring 
Hellebrote 

4030-
11/127       

GRIMSTVEDT ABRAHAM S           1/1         SV 

Fra midt på Stemtjønn sørover til Heivegen og 
Østover til begynnelsen av Langemyr og 
Frovassdalen 

4030-
12/8           GRIMSTVEIT SANDER E 1/1         SV Østre del av Langemyr før oppkjøring til Hellebrote 

4030-
12/2           EVJA ARNT 

ERIK    
           1/2         V Vestre del av Langemyr + vest for Sylvtjønn+ nord for Honnetjønna 

Grunneieravtaler Håvard har endelig fått Ian Perry i tale. Han refererer til 

misnøye om tidligere klopping, drenering og slitasje i 

terrenget.  

Knut Oddvar Nes vil være talsmann for 4 grunneiere som 

deler denne misnøyen. 

Håvard har avtalt å møte ham onsdag 22/1 til en prat. Alle 

som kan er velkomne til å delta. 

Så langt 1 underskrevet grunneieravtale og en aksept pr. 

mail (ved to-mils løypa). 

Grunneieravtalen er oppdatert med punkt 1 og sendt ut til 

følgende grunneiere. 

Knut Oddvar Nes 

Arnt Erik Evja                          signert 

Ian Perry Jones 

Barbro Holskar 

John, Kjell og Paul Lauritzen     mail aksept 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Kommunikasjon Når styremedlemmer svarer på KBHL mailen, skriv navnet 

under, så vi vet hvem som har svart. 

Vi legger på melding om løypekjøring i midtuke hver tirsdag 

og helgekjøring torsdag/fredag. Kommentarfeltet slåes av. 

 
 
 
 
 

 



 

Tema /sak Innehold Ansvar Frist 

 

 
Neste styremøte 11.02.2025 kl 20:00 på Teams 

Vedtak KBHL ønsker å arrangere følgende aktiviteter i vinterferien, 

helgen 22-23/2: 

Ski teknikk kurs i helgen vinterferien    

Tor Martin sjekker med Thomas Axeksen OK 

Ståle holder Smørekurs                          OK 

Fakkeltur til Skornetten i 22/2    Håvard   OK 

Vi ønsker et felles lagringssted for styredokumenter. 

Ved bestiller endring av hjemmeside med innlogging til 

dokumentarkiv og brukerkontoer for styremedlemmer. 

Ingen lisenskostnader. Est kostnad 4t x 950,- eks mva  

 
Tor 
Martin 
Ståle 
Håvard 
 
Tor 
Martin 
 

 

  


